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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

ezett 2012 i`9s : . 0 1.

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Orbán Vikto r

Miniszterelnök Úrhoz :

„A jéghegy csúcsa?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Miniszterelnök úr már a kampányban, de azt követ ően az évértékelője során is ádáz harcot hirdetett
a korrupció ellen . "Kiálltunk és továbbra is kiállunk azért, hogy Magyarországon is legye n
következménye a szavaknak és a tetteknek, ezért ragaszkodunk az elszámoltatáshoz "
mondta Ön .

Ezen harc egyik első áldozata lett a lobby törvény. Azt a törvényt helyezték hatályon kívül, amel y
16 évvel a rendszerváltás után született és átvéve az egyes uniós országokban is jól működő
szabályozást, elismerve a lobby létjogosultságát törvényes keretekbe terelte, transzparanssé tette a
törvényalkotás szakmai befolyásolását .
Felmerülhet a kérdés, hogy miért kellett hatályonkívül helyezni . Én magam három lehetsége s
választ találtam :

1. Nem volt jó. Persze akkor lehetett volna ugyan módosítani, de ez a feladat egy orszá g
átalakításához képest mellékes.

2. Nem volt rá szükség, hisz a korrupcióellenes harcban a lobby írmagját is ki kell irtani .
3. Nincs törvény, nincs törvénysértés .

Miniszterelnök úr kemény határozott kiállása el őször a második válaszra engedett következtetni ,
nevezetesen a lobbykat távol kívánja tartani a kormánytól és az Fidesz-KDNP frakciótól .

Ma már azonban egyértelművé vált, hogy a harmadik válasz a helyes, azaz ami nincs azt nem lehet
megsérteni. Nem sokkal a kormányváltást követően megkezdődött és folyamatosan zajlik Fidesz -
KDNP oligarchákra szabott törvényalkotás :
Lex Borkai - polgármester-jelöltként indulhasson,
Lex Szász - 98 % alóli kivételek
Lex Járai - az egészségbiztosítás adó és járulékmentessége
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Lex CBA - a bolti kiskereskedelemben az 500 millió Ft nettó árbevétel alatti, illetve fölött i
forgalom adókulcs szerinti megkülönböztetése
a 300 m2 -nél nagyobb üzletek építésének engedélyhez kötése
a havi 5 ezer forintos nagyságban adható Erzsébet-utalvány, amely esetében a z
állami kibocsátó csak a hazai tulajdonban lévő élelmiszerüzletekkel és a MOL-lal
kötött elfogadói szerződést

Lex Lázár - dohánykereskedelem (ebben az esetben még trükköztek is, hiszen a fiatalkorúakr a
hivatkozással álcázni is megpróbálták) .

Ezen személyre szabott törvényalkotás közben még arra sem ügyeltek, hog y
az érintett tárca tudjon a módosításról (pl : az egészségügyi államtitkárság) ,

- a házszabályt ne sértsék meg (különböző törvényjavaslatokhoz koherenciazavar
jogcímén nyújtották be a módosításokat )

- már a módosító javaslatok parlamenti elfogadása el ő tt három nappal, mint
végleges, elfogadott szöveget küldték meg notifikációra .

Ezek csak az ismertebbek esetek, mondhatnánk a jéghegy csúcsa, hiszen Ángyán József lemondot t
politikai államtitkára éles hangú levélben bírálta a kormányt, amelyben egyebek mellett az áll : a
vidékstratégiában megfogalmazottakkal szemben "maffiacsaládok", spekuláns nagyt őkés
"oligarchák" és a volt TSZ-eket, állami gazdaságokat a többiek elől elprivatizáló nagybirtokos
"zöldbárók" koalíciója jött létre.
De ez Ön elő tt sem volt ismeretlen, hiszen több fórumon is elmondta, hogy a gazdasági elitet távo l
kell tartani a politikai döntéshozataltól .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

Miért volt olyan fontos a lobby törvényt hatályonkívül helyezni ?

Miért csak beszél a gazdasági elit távoltartásáról, mikor cselekszik ?

Lesz-e következménye a szavaknak és tetteknek, vagy ezek a kijelentések a Fideszre, és a Fideszhe z

közelállókra nem vonatkozik?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2012 . március L

Tisztelettel :
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